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Møteprotokoll
for

Ungdomsråd

Møtedato: 13.02.2023
Møtestad: Bibliotek
Møtetid: kl. 14:00 - 16:00

Representanten Amélie Leversund-Ulstein har endra namn til Maximilian Leversund-Ulstein.

 
 

Frammøtte medlemmer Parti Rolle
Harald Samuelsen Lid OVGS Medlem
Margrete Sørheim Kultur Nestleiar
Maximilian Leversund-
Ulstein

OUS Medlem

Henrik Styve Mjelde Idrett Utvalsleiar
Jonas Øvsthus Kultur Medlem

 
 

Forfall meldt frå medlem Parti Rolle
Benjamin Bell DUO Medlem
Elias Myking Røstoen OUS Medlem
Johannes Tepstad Sylta OUS Medlem

 
Følgjande frå administrasjonen møtte: Koordinator for ungdomsrådet, ungdoms- og 
idrettskonsulenten, leiar for Kultur og mangfald og leiar for NAV. 

Leiar for NAV orienterte om NAV Osterøy. 
     
  

Sakliste

Saknr Tittel
      

010/23 Godkjenning av innkalling og sakliste

011/23 Godkjenning av møtebok

012/23 Søknad om kommunal tilskot og garanti for lån - Furubakken idrettsplass

013/23 Informasjon til Ungdomsrådet

014/23 Andre saker/spørsmål

015/23 Referatsaker og meldingar

016/23 Innspel til utstyr på utstyrssentralen
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010/23: Godkjenning av innkalling og sakliste

Rådmannen sitt framlegg:
Innkalling og sakliste vert godkjent.

  
  
13.02.2023 UNGDOMSRÅD

UR - 010/23 VEDTAK:

Innkalling og saksliste vart samrøystes godkjent. 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

011/23: Godkjenning av møtebok

Rådmannen sitt framlegg:
Møteprotokoll frå  09.01.2023 vert godkjend.

  
  
13.02.2023 UNGDOMSRÅD

Koordinator gjekk gjennom møteprotokollen. 

UR - 011/23 VEDTAK:

Møteprotokoll frå 09.01.2023 vert samrøystes godkjend.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

012/23: Søknad om kommunal tilskot og garanti for lån - Furubakken idrettsplass

Rådmannen sitt framlegg:
Rådmannen sitt framlegg til vedtak:
Valestrand Hjellvik Fotballklubb får midlertidig avslag på sin søknad om kommunalt tilskot til 
rehabilitering av kunstgrasbana på Furubakken Idrettsplass. 

Valestrand Hjellvik Fotballklubb får innvilga sin søknad om kommunal garanti på lån for å 
rehabilitere kunstgrasbana på Furubakken idrettsplass, kroner 4 773 526, forutsett at garantien 
vert godkjent av departementet, jf. Kommunelova § 14-19 og Forskrift om garantier og finans- og 
gjeldsforvaltning i kommuner og fylkeskommuner kapitel 1. 
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Det vert stilt som vilkår at søknaden om spelemidlar vert fornya årleg i tråd med regelverket. Det 
er ikkje eit krav at Valestrand Hjellvik Fotballklubb har fått tildeling av spelemidlar for at 
garantien skal vere gyldig.

  
  

Møteleiar gjorde slikt framlegg:

Valestrand Hjellvik Fotballklubb får midlertidig avslag på sin søknad om kommunalt tilskot til 
rehabilitering av kunstgrasbana på Furubakken Idrettsplass. 

Valestrand Hjellvik Fotballklubb får innvilga sin søknad om kommunal garanti på lån for å 
rehabilitere kunstgrasbana på Furubakken idrettsplass, kroner 4 773 526, forutsett at garantien 
vert godkjent av departementet, jf. Kommunelova § 14-19 og Forskrift om garantier og finans- og 
gjeldsforvaltning i kommuner og fylkeskommuner kapitel 1, og forutsett at garantien ikkje vil gå 
ut over investeringsmidlane til kommunen.

Det vert stilt som vilkår at søknaden om spelemidlar vert fornya årleg i tråd med regelverket. Det 
er ikkje eit krav at Valestrand Hjellvik Fotballklubb har fått tildeling av spelemidlar for at 
garantien skal vere gyldig.

  
  
13.02.2023 UNGDOMSRÅD

 Foreslått av møteleiar:      

Valestrand Hjellvik Fotballklubb får midlertidig avslag på sin søknad om kommunalt tilskot til 
rehabilitering av kunstgrasbana på Furubakken Idrettsplass. 

Valestrand Hjellvik Fotballklubb får innvilga sin søknad om kommunal garanti på lån for å 
rehabilitere kunstgrasbana på Furubakken idrettsplass, kroner 4 773 526, forutsett at garantien 
vert godkjent av departementet, jf. Kommunelova § 14-19 og Forskrift om garantier og finans- og 
gjeldsforvaltning i kommuner og fylkeskommuner kapitel 1, og forutsett at garantien ikkje vil gå ut 
over investeringsmidlane til kommunen.

Det vert stilt som vilkår at søknaden om spelemidlar vert fornya årleg i tråd med regelverket. Det 
er ikkje eit krav at Valestrand Hjellvik Fotballklubb har fått tildeling av spelemidlar for at garantien 
skal vere gyldig.

Leiar for Kultur og mangfald gjekk gjennom saka. 

RØYSTING:
Rådmannen sitt forslag: 3 mot 2 stemmer
Møteleiar sitt forslag: 2 mot 3 stemmer
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UR - 012/23 VEDTAK:

Valestrand Hjellvik Fotballklubb får midlertidig avslag på sin søknad om kommunalt tilskot til 
rehabilitering av kunstgrasbana på Furubakken Idrettsplass. 

Valestrand Hjellvik Fotballklubb får innvilga sin søknad om kommunal garanti på lån for å 
rehabilitere kunstgrasbana på Furubakken idrettsplass, kroner 4 773 526, forutsett at garantien 
vert godkjent av departementet, jf. Kommunelova § 14-19 og Forskrift om garantier og finans- og 
gjeldsforvaltning i kommuner og fylkeskommuner kapitel 1. 

Det vert stilt som vilkår at søknaden om spelemidlar vert fornya årleg i tråd med regelverket. Det 
er ikkje eit krav at Valestrand Hjellvik Fotballklubb har fått tildeling av spelemidlar for at garantien 
skal vere gyldig.

15.02.2023 FORMANNSKAPET

Hjalti H. Gislason, H, sette fram slikt framlegg: 
"Valestrand Hjellvik Fotballklubb får innvilga sin søknad om kommunalt tilskot til rehabilitering av 
den kommunale kunstgrasbana på Furubakken Idrettsplass, kroner 500.000,-.

Vidare får Valestrand Hjellvik Fotballklubb innvilga sin søknad om kommunal garanti på lån for denne 
rehabiliteringa, kroner 4 273 526, forutsett at garantien vert godkjent av departementet, jf. 
Kommunelova § 14-19 og Forskrift om garantier og finans- og gjeldsforvaltning i kommuner og 
fylkeskommuner kapitel 1.

Det vert stilt som vilkår at søknaden om spelemidlar vert fornya årleg i tråd med regelverket. Det er 
ikkje eit krav at Valestrand Hjellvik Fotballklubb har fått tildeling av spelemidlar for at garantien skal 
vere gyldig.

Bakgrunn:
Kunstgrasbana på Furubakken Idrettsplass er utvilsamt kommunal: Den er 2/3 på gnr./bnr. 137/115 
og 1/3 på 137/5, båe to Osterøy kommune sin eigedom. Vidare har VHFK hatt ein avtale om drift og 
vedlikehald av bana med Osterøy kommune sidan 2006 som er kanskje det sterkaste provet på at 
kommunen oppfattar det som sin eigedom.

Av årsaker som ikkje høver i denne grunngjevinga bidro ikkje Osterøy kommune økonomisk til 
bygging av bana i si tid og det opplevast som rimelig at han gjer det no når dekket treng utskifting, 
mellom anna fordi bana fungerer som skuleplass for Valestrand barneskule og mykje av slitasjen 
skuldast denne funksjonen.

Tilskot og kommunal garanti vil sikra kommunen sine interesser og ivaretaking av eit viktig anlegg 
som både fremjar folkehelsa i Valestrandsområdet og leik for skuleborna i friminutta.

Tilskotet vert finansiert med å utvida ramma for investeringar på 2023-budsjettet med 500.000,-"

AVRØYSTING:
Hjalti H. Gislason, H, sitt framlegg vert samrøystes vedteke.
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FS - 011/23 VEDTAK:

Valestrand Hjellvik Fotballklubb får innvilga sin søknad om kommunalt tilskot til rehabilitering av 
den kommunale kunstgrasbana på Furubakken Idrettsplass, kroner 500.000,-.

Vidare får Valestrand Hjellvik Fotballklubb innvilga sin søknad om kommunal garanti på lån for 
denne rehabiliteringa, kroner 4 273 526, forutsett at garantien vert godkjent av departementet, jf. 
Kommunelova § 14-19 og Forskrift om garantier og finans- og gjeldsforvaltning i kommuner og 
fylkeskommuner kapitel 1.

Det vert stilt som vilkår at søknaden om spelemidlar vert fornya årleg i tråd med regelverket. Det 
er ikkje eit krav at Valestrand Hjellvik Fotballklubb har fått tildeling av spelemidlar for at garantien 
skal vere gyldig.

Bakgrunn:
Kunstgrasbana på Furubakken Idrettsplass er utvilsamt kommunal: Den er 2/3 på gnr./bnr. 
137/115 og 1/3 på 137/5, båe to Osterøy kommune sin eigedom. Vidare har VHFK hatt ein avtale 
om drift og vedlikehald av bana med Osterøy kommune sidan 2006 som er kanskje det sterkaste 
provet på at kommunen oppfattar det som sin eigedom.

Av årsaker som ikkje høver i denne grunngjevinga bidro ikkje Osterøy kommune økonomisk til 
bygging av bana i si tid og det opplevast som rimelig at han gjer det no når dekket treng utskifting, 
mellom anna fordi bana fungerer som skuleplass for Valestrand barneskule og mykje av slitasjen 
skuldast denne funksjonen.

Tilskot og kommunal garanti vil sikra kommunen sine interesser og ivaretaking av eit viktig anlegg 
som både fremjar folkehelsa i Valestrandsområdet og leik for skuleborna i friminutta.

Tilskotet vert finansiert med å utvida ramma for investeringar på 2023-budsjettet med 500.000,-

22.02.2023 HERADSSTYRET

Siren Tyssebotn, FRP, fekk innvilga permisjon frå resten av møtet.

24 medlemmar/varamedlemmar tilstades
-----------------------------------------------------------------------------

Framlegg og avrøysting kjem fram i voteringsprotokollen som ligg ved nedst i den samla 
møteprotokollen.

HS - 009/23 VEDTAK:

Valestrand Hjellvik Fotballklubb får innvilga sin søknad om kommunalt tilskot til rehabilitering av 
den kommunale kunstgrasbana på Furubakken Idrettsplass, kroner 500.000,-.

Vidare får Valestrand Hjellvik Fotballklubb innvilga sin søknad om kommunal garanti på lån for 
denne rehabiliteringa, kroner 4 273 526, forutsett at garantien vert godkjent av departementet, jf. 
Kommunelova § 14-19 og Forskrift om garantier og finans- og gjeldsforvaltning i kommuner og 
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fylkeskommuner kapitel 1.

Det vert stilt som vilkår at søknaden om spelemidlar vert fornya årleg i tråd med regelverket. Det 
er ikkje eit krav at Valestrand Hjellvik Fotballklubb har fått tildeling av spelemidlar for at garantien 
skal vere gyldig.

Bakgrunn:
Kunstgrasbana på Furubakken Idrettsplass er utvilsamt kommunal: Den er 2/3 på gnr./bnr. 
137/115 og 1/3 på 137/5, båe to Osterøy kommune sin eigedom. Vidare har VHFK hatt ein avtale 
om drift og vedlikehald av bana med Osterøy kommune sidan 2006 som er kanskje det sterkaste 
provet på at kommunen oppfattar det som sin eigedom.

Av årsaker som ikkje høver i denne grunngjevinga bidro ikkje Osterøy kommune økonomisk til 
bygging av bana i si tid og det opplevast som rimelig at han gjer det no når dekket treng utskifting, 
mellom anna fordi bana fungerer som skuleplass for Valestrand barneskule og mykje av slitasjen 
skuldast denne funksjonen.

Tilskot og kommunal garanti vil sikra kommunen sine interesser og ivaretaking av eit viktig anlegg 
som både fremjar folkehelsa i Valestrandsområdet og leik for skuleborna i friminutta.

Tilskotet vert ubetalt i frå disposisjonsfondet.

Grunngjeving:

VHFK har i dag søknad om spelemidlar til tiltaket liggande til handsaming. Lovverket seier:
2.4 Vilkår for tilskudd 
2.4.1 Eierskap til anlegget 

Det er eieren av anlegget som kan søke om tilskudd. I helt særegne enkelttilfeller kan 
departementet gi dispensasjon fra dette kravet.

Midlar frå investeringsbudsjettet kan berre løyvast til driftsmidlar eigd av kommunen. Om 
heradsstyret løyver investeringsmidlar til anlegget, seier ein då indirekte at ein eig det. Då vil ikkje 
VHFK ha høve til å stå som eigar av spelemiddelsøknaden. Og det er risiko for at den må utformast 
og sendast på nytt av ny eigar, og difor rykk bak i køen. Å løyve tilskot over driftsbudsjettet er og i 
tråd med det som er gjort i dei to nyaste samanliknbare sakene (Fotlandsvåg IL og Osterøy IL)

Å løyve midlar over driftsbudsjettet vert sett på som ei mellomløysing for å sikra finansiering og 
framdrift i prosjektet. Osterøy kommune stiller seg ikkje negativ til å eige idrettsanlegget om det er 
ynskjeleg i framtida. Stilling til eigarskap vert tatt etter ei heilskapleg vurdering i samråd med alle 
idrettslaga i eigarskapsmeldinga for idrettsanlegg.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
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013/23: Informasjon til Ungdomsrådet

Rådmannen sitt framlegg:

  
13.02.2023 UNGDOMSRÅD

Koordinator for ungdomsrådet informerte om Fylkesting for ungdom 2023. 

UR - 013/23 VEDTAK:

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

014/23: Andre saker/spørsmål

Rådmannen sitt framlegg:

  
13.02.2023 UNGDOMSRÅD

Det var ingen innkomne saker eller spørsmål til møtet. 

UR - 014/23 VEDTAK:

Det vert ikkje gjort noko vedtak i saka.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

015/23: Referatsaker og meldingar

Rådmannen sitt framlegg:
"Referatsakene vert tekne til vitande."

  
  
13.02.2023 UNGDOMSRÅD
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Det var ingen referatsaker til møtet. 

UR - 015/23 VEDTAK:

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

016/23: Innspel til utstyr på utstyrssentralen

Rådmannen sitt framlegg:
Rådmannen sitt framlegg til vedtak:

Rådmannen har ikkje framlegg til vedtak
  
  
13.02.2023 UNGDOMSRÅD

Ungdoms- og idrettskonsulenten gjekk gjennom saka. 

UR - 016/23 VEDTAK:

Ungdomsrådet gir eit felles innspel til utstyrssentralen via spørjeskjemaet. Samrøystes vedteke. 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Til å skriva under møteprotokollen saman med møteleiar vart desse valde:

Harald Samuelsen Lid og Jonas Øvsthus

Lonevåg, 13.02.2023

  Silje Solberg 

 Sekretær
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